

CLT-X

100 capsules, Herbal combination, Stock No. 1209-1

CLT-X is an herbal combination designed to support the stomach and the intestinal system.

CLT-X contains mucilaginous herbs such as slippery elm and marshmallow, which have a soothing effect on the irritated tissues in the gastrointestinal tract.

Did you know?

Colitis is an inflammation of the colon that upsets the movement of waste through the bowel. The most prominent symptom of colitis is profuse diarrhea brought on by the diseased bowel's failure to absorb enough water. Mucilaginous herbs help absorb water and toxins while soothing inflamed tissues. CLT-X may cause problems with some people because it contains hormonal herbs such as dong quai and wild yam. If this is the case, you can use UC3-J instead.

NSP Advantage

100 capsules Herbal Combination.

Ingredients: 450 mg combination of the finest slippery elm (*Ulmus fulva*) bark, wild yam (*Dioscorea spp.*) root, marshmallow (*Althea officinalis*) root, and ginger (*Zingiber officinale*) root. Contains naturally-occurring amounts of chromium, niacin, selenium, and zinc.

Recommendation: Take two capsules with a meal three times daily.

Features & Benefits

- Contains herbs that help soothe inflammation in the gastrointestinal tract.
- Mucilaginous herbs help improve bowel function.
- Stimulates the growth of friendly bacteria in the intestines.
- Traditionally used for constipation, diarrhea, ulcers, colitis, convalescence, and inflammatory conditions of the gastrointestinal tract.
- Ginger helps prevent nausea and vomiting associated with motion sickness, postoperative nausea and seasickness. It helps relieve digestive upsets/disturbances including flatulence, spasm indigestion and constipation.
- Ginger helps to relieve pain associated with menstruation and has been traditionally used as a spasmolytic (anti-spasmodic).

CLT-X

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 1209-1

CLT-X est une combinaison d'herbes conçue pour soutenir l'estomac et le système intestinal.

CLT-X contient des herbes mucilagineuses telles que orme rouge et guimauve, qui ont un effet apaisant sur les tissus irrités de l'appareil gastro-intestinal.

Saviez-vous que?

La colite est une inflammation du côlon qui dérange le mouvement des déchets à travers le gros intestin. Le symptôme le plus marquant de la colite est une diarrhée abondante provoquée par l'incapacité de l'intestin malade d'absorber suffisamment d'eau. Les herbes mucilagineuses aident à absorber eau et toxines, tout en apaisant les tissus enflammés.

CLT-X peut causer des problèmes chez certaines personnes puisqu'elle contient des herbes dites "hormonales" telles que le donq quai et l'igname velue. Dans un tel cas, vous pouvez utiliser la formule UC3-J.

Avantages NSP

100 capsules Combinaison d'herbes.

Ingrédients: 450 mg d'écorce d'orme rouge (*Ulmus fulva*), racine d'igname velue (*Dioscorea spp.*), racine de guimauve (*Althea officinalis*) et racine de gingembre (*Zingiber officinale*) de la meilleure qualité.

Contient des quantités de chrome, niacine, sélénium et zinc présents naturellement.

Mode d'emploi: Prendre deux capsules au repas trois fois par jour.

Caractéristiques et Bienfaits

- Contient des herbes qui aident à soulager l'inflammation dans l'appareil gastro-intestinal.
- Les herbes mucilagineuses aident à améliorer la fonction intestinale.
- Stimule la croissance de bactéries amicales dans les intestins.
- Utilisée traditionnellement en cas de constipation, diarrhée, ulcères, colite, convalescence et conditions inflammatoires de l'appareil gastro-intestinal.
- Le gingembre aide à prévenir la nausée et les vomissements associés à la grossesse, la nausée postopératoire et le mal de l'air/mer. Il aide à soulager les dérangements d'estomac, l'indigestion spasmodique et la constipation.
- Le gingembre aide à soulager la douleur associée aux menstruations et a été utilisé traditionnellement comme spasmolytique (antispasmodique).